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Aanleiding/ overwegingen 
 

N.a.v. de raadsbrief over netcongestie heeft de PvdA de volgende vragen aan de portefeuillehou-

der: 

In de brief lezen wij dat de woningbouw wordt geraakt door de netcongestie, ook de woningbouw 
in de gemeente Renkum. Dit zou niet gelden voor projecten die in november 2022 bekend waren 
bij de netbeheerder.  
 
Wij lezen dat de netbeheerder de congestie wil oplossen d.m.v. verzwaring en slimmer maken van 
het net. We lezen in de brief dat om ''de netcongestie te verhelpen  de netbeheerders de elektrici-
teitsnetten gaan verzwaren... Door die andere opbouw van het net verwacht TenneT vanaf 2030 

een verdubbeling tot verdrievoudig van de capaciteit op het hoogspanningsnet te realise-
ren’’. M.b.t. het verslimmen van het net wordt geen doel-jaar genoemd. 
 

 

Vragen1 
 

Vraag 1 Projecten die voor 17 november 2022 bekend waren bij netbeheerder zullen voor 2030 worden aan-

gesloten. Wat betekent dit voor de realisatie van onze woonopgave van 950 woningen en tenminste 

100 flexwoningen t/m 2030? 
  

Antwoord Naar verwachting waren de belangrijkste woningbouwprojecten (o.a. De Hes en Pro Persona) om de 

woningbouwopgave voor 2030 te kunnen realiseren tijdig bekend bij de netbeheerder. Op dit mo-

ment wordt echter precies in kaart gebracht welke projecten op 17 november 2022 bekend waren 

bij de netbeheerder. In het eerste kwartaal van 2024 verwachten we hier meer inzicht in te hebben. 

Zodra we het precieze inzicht hebben welke projecten niet gehinderd worden door netcongestie op 

het hoogspanningsnet (m.a.w. voor 17 november 2022 bekend waren bij de netbeheerder) kunnen 

we concrete uitspraken doen over de consequenties voor de woningbouw die t/m 2030 gerealiseerd 

zou moeten worden.  

 
1 Formuleer de schriftelijke vragen kort en duidelijk. Het antwoord volgt binnen 30 dagen nadat de vragen zijn 

ingediend bij de griffie. 
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Zoals ook beschreven in de raadsbrief kunnen projecten die voor 17 november 2022 bekend waren 

bij de netbeheerders, en dus voor 2030 nog wel kunnen worden aangesloten op het hoogspannings-

net, nog wel te maken hebben met congestie op het net van Liander. Projecten die hinder ondervin-

den van congestie op het net van Liander kunnen worden aangesloten zodra Liander die netconges-

tie verholpen heeft. Dit kan mogelijk voor vertraging zorgen bij de realisatie van projecten, maar zal 

naar verwachting de doelstelling voor 2030 niet in gevaar brengen.  

 

Projecten die niet of onvolledig bekend waren bij de netbeheerder op 17 november 2022 kunnen 

niet zonder aanvullende maatregelen worden aangesloten voor 2030. Indien we die voor 2030 wil-

len realiseren moet gekeken worden naar slimme oplossingen. Los van de vraag voor hoeveel pro-

jecten een slimme oplossing moet worden gezocht, kan ook geen uitspraak worden gedaan over 

hoeveel ruimte slimme oplossingen in het algemeen gaan bieden. De toepasbaarheid verschilt per 

situatie en is altijd maatwerk. In februari 2024 worden aan de hand van netanalyses eerste ge-

sprekken gevoerd met Liander over de toepassing van slimme oplossingen.  

 

Vraag 2 Hoe denkt de portefeuillehouder de geformuleerde ambities van tenminste 950 woningen en ten-

minste 100 flexwoningen t/m 2030 te realiseren in het licht van de in de raadsbrief geschetste pro-

blemen voor de woningbouw ten gevolge van de netcongestie? 
  

Antwoord Zoals in de beantwoording van vraag 1 aangegeven zijn er nog veel onduidelijkheden waardoor de 

exacte impact op dit moment niet kan worden aangegeven. Het verifiëren van welke projecten op 

17 november 2022 volledig bekend waren bij de netbeheerder is een eerste belangrijke stap om 

meer inzicht te krijgen in de impact. Hiervan verwachten we in het eerste kwartaal van 2024 de re-

sultaten. Afhankelijk van de uitkomsten daarvan wordt een vervolgaanpak bepaald. Hierover hou-

den we de raad geïnformeerd.  

 

 


